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Město Rychnov u Jablonce nad Nisou

Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou
tel.č.: 488 880 921 | e-mail: podatelna@rychnovjbc.cz

Z Á P I S
schůze číslo 5 Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou
konaná dne 27. 2. 2023 v MěÚ Rychnov u Jablonce nad Nisou od 16:30 hod.

Přítomno: Bc. Tomáš Levinský, Jakub Vavroš Dis., Ing. Roman Benda, Ing. Leoš Adler, Jiřá
Křapka DiS.

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Tomáš Levinský
Zapisovatel*: Jan Tomsa

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města Rychnov u Jablonce nad Nisou určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Čermáková prodloužení termínu

Paní Čermáková požádala o prodloužení termínu pro uzavření vlastní kupní smlouvy na ppč. 619/1 v k.ú.
Pelíkovice. 

Na základě usnesení RM č. 792/01/23-R MěÚ vyzval žadatelku k doložení veškeré dokumentace k plánované
výstavbě RD.

Na zasedání se dostavil p. Čermák a architekt, který zpracoval pro žadatelku studii. Architekt seznámil radu
se  studií  a  postupem prací,  zároveň uvedl,  že  za  zdržení  v  přípravě  je  odpovědná jeho architektonická
kancelář. 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje s prodloužením termínu pro uzavření kupní smlouvy
na ppč. 619/1 v k.ú. Pelíkovice do konce října 2023. Rada zároveň revokuje své usnesení č. 818/02/23-R.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 826/02/23-R bylo schváleno.

2. Beseda - žádost současného nájemce

Rada města se seznámila s žádostí současného nájemníka nebytových prostor Beseda.

Žádám  o  dořešení  pronájmu  Besedy.  Ve  věci  odstupu  za  vybavení  ubytovny,  které  jsem  platila
předcházejícímu majiteli a on tomu před ním, bohužel nemám kam tyto věci odvést, splácela jsem je pět let a
zadarmo je nechci nechávat.

Dále o vybaveni hospody, což je bar a obložení mokré místností kvalitním dřevem, které dělal pan Polesný a
také jsme dávali odstup.
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Dále k 1.3.2023  vypracovanou výpověď skrze výpovědi u pivovarů, energií a dalších smluv. Které trvají nějaký
čas.

Výpověď je podle smlouvy podepsané v roce 2014 a vždy prodloužení o rok k 31.5.2023, nebo jestli je možné
prodloužil do 30.9.2023 než najdete zájemce a nám by to i pomohlo k hledání nové pracovní příležitosti.

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
česlová záměr beseda.pdf, česlová1.jpg, česlová2.jpg, česlová3.jpg, Dodatek č. 4.pdf, Dodatek č. 5.pdf,
Dodatek č.1.pdf, Smlouva o nájmu NP.pdf, Dodatek č. 2.pdf, Dodatek č. 3.pdf

3. Propagační brožura - Rychnov

V příloze naleznete nabídku Kalendáře Liberecka.

Nabízejí mimo jiné možnost zpracování brožury o Rychnově za 30 tis. 1000 výtisků. Město již dlouhou dobu
nemá aktuální informace pro návštěvníky města.

 

 

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou souhlasí s pořízením brožury o Rychnově v nákladu 1000
výtisků.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 827/02/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
SKM_C45823022209420.pdf

4. Příspěvek na knihu Zbrojní průmysl a tábory

Badatel a spisovatel Ivan Rous se kterým již dlouhé roky spolupracujeme při průzkumu podzemního díla
Gettewent  vydává  knihu  Zbrojní  průmysl  a  tábory.  Velká  část  zmíněná  v  knize  se  týká  továrna  a
koncentračního tábora našeho města. Materiál bude projednán na zasedání zastupitelstva města.

Přílohy:
SKM_C45823022209400.pdf

5. Parkovací místo pro motorku - parkoviště na dvoře MěÚ

Pan Bednář požádal město o možnost zřízení vyhrazeného parkovacího stání pro motocykl na parkoviště
ve dvoře Městského úřadu.
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Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  nesouhlasí  se  zřízením vyhrazeného  parkovacího  stání
pro motocykl na parkovišti ve dvoře Městského úřadu.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 828/02/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Bednář - parkovací místo u úřadu - žádost.pdf

6. Pozemky - pronájem pastvin Pelíkovice

Pan Blahovec tradičně jako každý rok požádal město o pronájem pozemků za účelem zřízení pastvin pro koně.

Návrh usnesení:
Rada města  Rychnov u Jablonce nad Nisou schvaluje  zveřejnit  úmysl  pronájmu pozemků č.  1353/3
o výměře 3033 m2, 1353/2 o výměře 2670 m2, 1320/3 o výměře 1168 m2, 1321/2 o výměře 1238 m2,
1320/1 o výměře 691 m2, 1319/1 o výměře 494 m2, části 1353/1 o výměře 1780 m2, 1243/1 o výměře
1829 m2 a č. 1243/2 o výměře 2138 m2 v k.ú. Pelíkovice a obci Rychnov u Jablonce nad Nisou.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 829/02/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Blahovec - žádost o pronájem pozemků - pastva pro , Blahovec - žádost o pronájem pozemků - pastva
pro , Blahovec - pronájem pastvin pro koně - situace.pdf

7. Vyjádření ke stavbám (zvláštní užívání komunikace)

Společnost GasServis Liberec s.r.o. požádala město o souhlas se zvláštním užíváním komunikace ul. Školní,
Ještědská, Údolní a Tovární z důvodu rekonstrukce stávajícího plynovodu a plynovodních přípojek v ul. Školní.

Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  souhlasí  se  zvláštním užíváním komunikace  ul.  Školní,
Ještědská, Údolní a Tovární z důvodu rekonstrukce stávajícího plynovodu a plynovodních přípojek v ul.
Školní.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 830/02/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
GasServis - žádost o ZUK ul. Školní - situace.pdf, GasServis - žádost o ZUK ul. Školní - žádost.pdf,
GasServis - žádost o ZUK ul. Školní - DIO.pdf

8. Hala Beseda - rezervační systém

Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou nesouhlasí s pořízením elektronického zámku od spol. Z-Ware s.r.o.
do sportovní haly Beseda, Rychnov u Jablonce nad Nisou.

Dodatečně předložil městu nabídku řešení pan Martin Poláček. Jedná se o elektronický zámek ovládaný pomocí
GSM brány. Elektronický zámek pomocí GSM brány by pak doplňoval stávající systém otevírání přes chipy. 
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Návrh usnesení:
Rada  města  Rychnov  u  Jablonce  nad  Nisou  schvaluje  pořízení  elektronického  zámku  pro  vstup
do sportovní haly Beseda od spol. KOMplus s.r.o. a ukládá MěÚ poptat k systému i pořízení kamery. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 831/02/23-R bylo schváleno.

Přílohy:
Poláček - nabídka eletronického zámku přes GSM brá

9. Komise pro VŘ

Rada města jmenovala novou komisi pro výběrová řízení.

Návrh usnesení:
Rada města Rychnov u Jablonce nad Nisou jmenuje komisi pro výběrová řízení ve složení Jiří Manhart
předseda komise, Jan Dvořák člen komise, Ing. Miroslav Fadrhnos člen komise.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 832/02/23-R bylo schváleno.

Starosta Bc. Tomáš Levinský   ............................................................
 
Místostarosta Jakub Vavroš, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


